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Louisa Clark arrives in New York ready to start a new life, confident that she can
embrace this new adventure and keep her relationship with Ambulance Sam alive
across several thousand miles. She steps into the world of the superrich, working for
Leonard Gopnik and his much younger second wife, Agnes. Lou is determined to get
the most out of the experience and throws herself into her new job and New York life.

As she begins to mix in New York high society, Lou meets Joshua Ryan, a man who
brings with him a whisper of her past. Before long, Lou finds herself torn between Fifth
Avenue where she works and the treasure-filled vintage clothing store where she
actually feels at home. And when matters come to a head, she has to ask herself: Who
is Louisa Clark? And how do you find the courage to follow your heart--wherever that
may lead?

Funny, romantic, and poignant, Still Me follows Lou as she discovers who she is and
who she was always meant to be--and to live boldly in her brave new world.
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This time Louisa Clarke is unapologetically herself throughout her NY adventures, and
fulfilling what Will wanted for her: You only get one life. It’s actually your duty to live it
as fully as possible. Lou is living boldly, not afraid to lose anyone because she has
found herself, and somehow that is everything.

-----------------------------
Finally, a dictionary-free (is that a legitimate word) book!
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-----------------------------
没第一部好看呢

-----------------------------
choice awards 2018

-----------------------------
把三部都听完了，还是第一本最好看。

-----------------------------
Audiobook - never thought i would have embraced novels again. even worse. romance
novel...

-----------------------------
好可惜，豆瓣上没有我读的那个版本，很厚的大开本。still
me是乔乔“克拉克·露”三部曲的第三本。喜欢上JOJO是因为me before you,
电影里黄老板的photograph。 after you那本没有看，书店里still
me上新，还有德文版被放在了畅销书柜显眼的位置，当然得买。still
me讲了Lou去了纽约后的生活，工作和恋爱。看完后觉得Lou变成了城市的女孩，可能
这是Will希望她变成的模样，但是我还是喜欢英国乡村的Lou.（男友的妈妈看完still
me，补刷me before you和after you，感叹第一部最好，after you还不如still me）

-----------------------------
Entertaining but just too cliché to ponder upon. What can you expect more from a
best-seller novel? Getting distracted from all else already fulfills the need.

-----------------------------
感觉比第二部好看点 Joshua的人设崩得挺快的 其实主旨就是find yourself

-----------------------------
Lou活成了Will想要她过的生活…不知道为什么，还是觉得Will还在就好了，两个人会很
幸福吧. 第一部印象最深也是我最喜欢的.

-----------------------------
中后段较为好看，女性觉醒的部分。



-----------------------------
这应该是这一系列最后一本吧！Me Before You, After You, Still
Me.兜兜转转，原来丢失的只是自己。Lou很幸运最后找到了，可是很多人包括我还没
有……A really good book.But I love Will Traynor.

-----------------------------
在书店里等c的时候，看到半价，顺手拿了翻看，被开头的过海关那段吸引了，（自己
多次过海关）两天内读完，连昨天下午上班时
乘没他人，也捧起。一个曲折的找回自我，加爱情故事。

-----------------------------
语言风趣，Louisa被作者的神奇文字就像写活了一样从书中跳在读者的面前。赶紧恶补
一下前面两部曲，me be4 you 和 after you.

-----------------------------
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It is good to finish the trilogy with a satisfied ending. Louisa was encouraged by her
new boy friend Sam to get a position in New York, then began distant relationship with
Sam. Few months later, they broke up because of other woman, that part makes me
fee...  

-----------------------------
( ö ) (ω)hiahiahia(›´ω`‹ )(〜￣▽￣)〜(￣o￣) . z
Z(^o^)o(ー_ー)!!ψ(｀∇´)ψ⊙ω⊙(ﾟOﾟ)天啊，够140个字了么(>﹏<)( •́  •̀
)(~_~;)啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊啊...  

-----------------------------
非常惊讶地发现自己是在2016年底读到的Me Before You和After
You，总觉得刚读完没多久，否则不会有兴致扔出上百元买下刚出版不到三个月的原文
书，花了两周时间读完。
更惊讶地发现，我其实相当喜欢Louisa，即使不情愿，却打心底的理解，支持她抛弃酷
似Will的Josha，选择Sam的...  
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